
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 22. april 2015

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Samrådsspørgsmål AA
Vil ministeren redegøre for, om det ikke vil være tilstrækkeligt at føre kørebog
for kørsel med studenter i veteranlastbiler, når der højest er tale om 3-5 dage
om året, og når der, jf. svar på TRU alm. del – spørgsmål 442, de sidste 5 år
ikke er sket personskadeulykker med veteranlastbiler, medens der er sket 2
personskadeulykker med almindelige lastbiler, som har kontrolapparat?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karsten Nonbo (V).

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand

1/1

Retsudvalget 2014-15
REU Alm.del  Samrådsspørgsmål AA
Offentligt


